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1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH, Konferenciji ministara obrazovanja BiH – 

“Šta nadležne institucije za obrazovanje u BiH rade po pitanju revizije nastavnih 

planova i programa, te standardizacije udžbenika?” 

2. Inicijativa upućena Vijeću ministara BiH i Konferenciji ministara iz oblasti zdravstva 

u BiH – “Podnosim poslaničku inicijativu da nadležne institucije u BiH izrade i usvoje 

zakonska rješenja – propise o listama čekanja kojima će se transparentno definirati 

prava svih građana u BiH na pravovremeno korištenje zdravstvene zaštite i usluga u 

zdravstvenim ustanovama na teritoriji cijele BiH.” 

3. Inicijativa upućena Vijeću ministara BiH – “Predlažem da Vijeće ministara BiH i 

druge nadležne institucije izrade i u parlamentarnu proceduru dostave prijedlog 

principa plaćanja po učinku i efikasnosti, za nosioce izabranih i imenovanih funkcija 

na svim nivoima vlasti u BiH.” 

4. Inicijativa upućena Vijeću ministara BiH, vladama entiteta i Vladi Brčko Distrikta 

BiH – “Predlažem da nadležne institucije, u roku od 60 dana, izrade i u parlamentarnu 

proceduru dostave zakon o klasterima.” 

5. Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH: 

1. “U kojoj fazi je realizacija kreditnih sredstava s međunarodnim finansijskim 

institucijama vezana za podršku ruralnom razvoju (IFAD projekat)?” 

2.  “Šta Vijeće ministara BiH radi kako bi se vozačka dozvola stečena u BiH priznala 

u svim evropskim zemljama?” 

3. “Šta Vijeće ministara BiH i ostale nadležne institucije rade na utvrđivanju 

prioriteta u pogledu zaštitne cijene proizvoda u poljoprivredi u BiH? Šta Vijeće 

ministara BiH konkretno radi da osigura nesmetan izvoz i plasman poljoprivrednih 

proizvoda iz BiH u zemlje regiona i EU?” 

3. Pitanja postavljena Ministarstvu komunikacija i prometa BiH: 

1. Molim da mi dostavite precizne podatke o utrošku sredstava i nazivima konkretnih 

projekata podrške izgradnje putne infrastrukture u FBiH.  

Molim da ove podatke dostavite za 2012. i 2013. godinu, s ukupnim iznosima i 

zbirno za svih deset kantona u FBiH. 

2. Koliko sredstava je planirano Budžetom za 2014. godinu za ove namjene u 

svakom kantonu u FBiH (svih 10 kantona)? 

4. Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH, vladama entiteta, vladama kantona i Vladi 

Brčko Distrikta BiH: 

1. Koliko je sredstava iz Budžeta na kantonalnom, entitetskom, državnom i nivou 

Brčko Distrikta BiH planirano u 2013. za razvoj nauke i istraživanja u našoj 

zemlji? 

2. Koliko sredstava je za ove namjene na pomenutim nivoima planirano u 2014. 

godini? 
 


